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Vragen van het lid Heerts (PvdA) aan
de minister van Justitie over
«opgepimpte strafzaken».
(Ingezonden 24 september 2009)

1
Kent u het artikel «Opgepimpte
strafzaken»?1

2
Heeft u eerder gehoord over het
fenomeen «opgepimpte strafzaken»?

3
Wat is uw mening over deze
«opgepimpte strafzaken»?

4
Komt het vaker voor dat rechtbanken
strafzaken die eenvoudig genoeg zijn
voor de politierechter worden
doorgeschoven naar de meervoudige
kamer? Zo ja, hoe vaak gebeurt dit?
Heeft u hiertegen actie ondernomen?

5
Deelt u de mening dat eenvoudige
strafzaken voorleggen aan een
meervoudige kamer riekt naar fraude
of bent u van mening dat hier sprake
is van verbetering van de kwaliteit
van de rechtspraak, zoals wordt
gesuggereerd door de rechtbank in
Groningen?

6
Wat is de vergoeding voor een zaak
dat wordt voorgelegd aan een
politierechter en welke vergoeding
krijgt een rechtbank voor een zaak dat

door de meervoudige kamer wordt
behandeld?

1 Dagblad van het Noorden, 19 september
2009.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z17150
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


